
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 15.1.2020 

    

   Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

1. Prerokovanie plánu práce na I. polrok 2020 
2. Prerokovanie návrhu na udelenie titulu Čin roka 2019 
3. Informatívna správa KICK BOX Klub Michalovce 

       4.  Rôzne   

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
K programu zasadnutia, bod programu č. 3. – predseda klubu sa ospravedlnil, KICK BOX Klub 
Michalovce bude zaradený do programu komisie na 2. polrok. Program zasadnutia schválený 
prítomnými členmi komisie.  
K bodu č. 4 Rôzne zaradené vyhodnotenie činnosti komisie za rok 2019 
  
Program schválený všetkými prítomnými členmi. 
 

R O K O V A N I E 
 

1. Prerokovanie plánu práce na I. polrok 2020  
Predsedníčka komisie prerokovala plán práce komisie na  I. polrok 2020.  Navrhla zaradiť 
na zasadnutie komisie, ktoré sa uskutoční dňa 19.2.2020 bod programu Správa o činnosti 
Rady športových klubov. 
 
Hlasovanie:     za  11 prítomných 
                      proti 0 prítomných    
 

2. Prerokovanie návrhu na udelenie titulu Čin roka 2019 

Komisia školstva, mládeže a športu prejednala návrh na udelenie titulu  ČIN ROKA  2019  

a hlasovaním prijala stanovisko: 

k o m i s i a         o d p o r ú č a 

     Mestskému zastupiteľstvu schváliť tieto návrhy  na udelenie titulu ČIN ROKA 2019 

- PaedDr. Radmila Hajduková, oblasť športu 
- Nela Kucáková, oblasť športu 
- Peter Ondrík, oblasť školstva 
- Zuzana Sekletárová, oblasť kultúry 
- IUVENTA Michalovce – družstvo žien, oblasť športu 
- Folklórny súbor ZEMPLÍN, oblasť kultúry 
- Olympijský klub Michalovce, oblasť športu 



- Päťčlenné družstvo žiačok výtvarného odboru ZUŠ, oblasť školstva 
- ŠK Zemplín judo – družstvo žien, oblasť športu 
- Trieda 9.B, oblasť školstva 
- ZŠ ul. Moskovská 1, oblasť humanitná 
- Žiacky parlament ZŠ, ul. Okružná 17 – oblasť humanitná 

 
Komisia odporúča navrhnúť  PaedDr. Jána Čižmára – oblasť pedagogiky a p. Erika Kolesára 
– oblasť pedagogiky oceniť pri príležitosti Dňa učiteľov. 
 

4.Rôzne 

     Predsedníčka  vyhodnotila činnosť komisie za rok 2019 ako aktívnu. Komisia zasadala celkovo  11 
krát. Na zasadnutie bolo prizvaných 11 športových klubov. Správy predložili zástupcovia Hvezdárne, 
ZOS, Zemplínskej knižnice. Členovia komisie boli informovaní o stave škôl, ich údržbe a vybavenosti.  
Oboznámili sa so správami o činnosti škôl a školských zariadení za uplynulý školský rok, o rozdelení 
nenávratných dotácií na činnosť mládeže a športových klubov. Informovaní boli ako prebieha 
starostlivosť o deti a mládež v mimo vyučovacom čase v podmienkach  mesta. Dochádzka členov 
komisie je  dobrá. Mgr. Jaroslava Sopková sa zúčastnila zasadnutia komisie iba 2 krát.  

Predsedníčka komisie  vyzvala členov komisie, aby sa vyjadrili k obsahu jednotlivých zasadnutí komisie, 
resp. pripomienkovali a doplnili vlastné postrehy. 

In. Eštok – Poukázal nato, že ľadová plocha pre verejnosť počas zimných prázdnin bola sprístupnená 
iba 2 krát. Čo je veľmi málo, nakoľko iné  možnosti  korčuľovania deti v meste nemajú.  

Mgr. Mašlanka – Ako riešenie tejto situácie  by bolo zakúpenie  in – line plochy, nakoľko zimným 
športom neprajú ani klimatické podmienky. Deti nemôžu využívať prírodné korčuľovanie na jazere  
,,Baňa“, resp.  Vinné jazero alebo Zemplínsku Šíravu.  Pomohlo by to vrátiť mládež a širokú verejnosť 
počas víkendov do mesta. 

 

Na záver, predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, poďakovala členom komisie za účasť 
a spoluprácu v uplynulom kalendárnom roku. 

 

 

 

                                                                                                    Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                    predsedníčka komisie  

 

 


